
 
 
AAN:     College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Moerdijk 

  Postbus 4, 

  4760 AA Zevenbergen 

 

ONDERWERP: Vragen ex. artikel 35 RVO over installatie sfeerverlichting en muziek haven Zevenbergen 

 

DATUM:  12 juli 2019 

 

 

Geacht college,  

 

Er wordt druk gewerkt aan het opengraven van de haven in Zevenbergen. De ondernemers georganiseerd in de 

ondernemersvereniging Centrum Zevenbergen hebben in het verleden geïnvesteerd in kerstverlichting en een 

geluidsinstallatie om ervoor te zorgen dat Zevenbergen een aantrekkelijk centrum heeft om te winkelen.  

Inmiddels zijn de bestaande palen met de mogelijkheid voorsfeerverlichting en de geluidsinstallatie gesloopt 

om plaats te maken voor de nieuwe inrichting. Ondanks verschillende gesprekken met vertegenwoordigers van 

de centrumondernemers is er op dit moment geen duidelijkheid of straks opnieuw een geluidsinstallatie 

aanwezig is en of de kerstverlichting wederom kan worden gebruikt.  

 

Omdat momenteel de elektriciteitsvoorzieningen worden aangelegd, is het urgent dat nu duidelijkheid komt op 

welke wijze het college omgaat met de vraag van de ondernemers om in de nieuwe situatie ook gebruik te 

kunnen maken van hun eigen sfeerverlichting met mogelijkheid van bloembakken en een geluidsinstallatie. Het 

zou zonde zijn als straks opnieuw de bestrating open gemaakt moet worden, als pas later de elektriciteit 

aangelegd moet worden voor genoemde voorzieningen. 

 

PvdA stelt de volgende vragen;  

 

1. Is het college bereid op korte termijn duidelijkheid te verschaffen aan de ondernemersvereniging of in 

de nieuwe inrichting van de haven is voorzien in een geluidsinstallatie?  

2. Kan de kerstverlichting van de ondernemersvereniging ook weer worden gebruikt in de nieuwe 

situatie?  

3. Als dat laatste niet het geval is, is het college dan bereid om de ondernemersvereniging te 

compenseren voor deze schade?   

4. Ziet het college mogelijkheden om voor heel het centrum, dus niet alleen het gebied van de haven 

maar ook op de Markt, Molenstraat en Doelstraat in dezelfde stijl mogelijkheden voor kerstverlichting 

en geluidsinstallatie aan te brengen? Als daar extra middelen voor nodig zijn, dan vraagt PvdA 

daarvoor een raadsvoorstel in te dienen.  

5. Kan met de aannemer de afspraak worden gemaakt, de elektriciteit op dusdanige manier aan te 

leggen, zodat later aan de palen sfeerverlichting en een geluidsinstallatie kunnen worden aangelegd?  

6. Kunnen naast kerstverlichting en geluid ook andere faciliteiten toegevoegd worden, denk aan 

internet/wifi, cameratoezicht en banners?  

7. Bevatten de palen ook haken aan de waterzijde aan beide zijde, zodat eventueel ook boven het water 

verlichting kan komen? Spiegeling van het licht boven het water zal zorgen voor een mooi effect.  

 

PvdA hecht groot belang aan duidelijkheid voor de ondernemersvereniging en de aannemer op korte termijn. 

Het overleg met de ondernemers en de aannemer heeft wat ons betreft prioriteit. De formele antwoorden op 

deze vragen kunnen even wachten, gelet op de vakantieperiode.   

 

De PvdA-fractie, 

 

Mieke Pistorius – van Geel, fractievoorzitter  

 


